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Z á p i s 

 
z 3. jednání Výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, 

konaného dne 12. 3. 2009 od 9  hod. v zasedací místnosti č.N2.903 
RegioCentrum Nový pivovar, Hradec Králové 

 
 
Přítomni: dle prezenční listiny 
 
Omluveni: Rudolf Fiala, Petr Kuřík, Mgr. Zdeněk Jonáš, Ing. Jan Janoušek 
 
   
 
Program jednání: 
 
1.       Zahájení 

 2.         Volba ověřovatele zápisu 
  3.  Analýza činnosti společnosti OREDO,s.r.o. /VŠ dopravní/  
  4.  Analýza stavu fungování SÚS KHK  
  5.  Obnova vozidlového parku na železnici  
  6.  Interaktivní plán dopravy  
  7.  Projednání variant a způsobu financování příhraniční drážní dopravy Trutnov – 

Královec – Polsko  
  8.  Různé  
 
 
Jednání v 9 hodin zahájil a řídil předseda Výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého 
kraje V. Dlab. Uvítal přítomné, upozornil na materiály, které byly všem členům výboru předány 
před zasedáním. 
 
 
K bodu l 
Zahájení,  schválení přizvaných hostů 

 
 
Přítomno bylo 9 členů výboru pro dopravu. Předseda výboru konstatoval, že výbor je usnášení 
schopný.  
 
Návrh -  schválení programu 3. výboru pro dopravu (Vlastimil Dlab, předseda výboru) 
 
Hlasování: 
         Pro  -    7 
         Proti  -    0 
         Zdržel se -    0 
 
 
 
 
Návrh -  schválení přizvaných hostů na 3. zasedání výboru pro dopravu (Vlastimil Dlab, 
předseda výboru) 
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Přizvaní hosté: 
Ing. Jiří Novák – vedoucí odboru dopravy KÚ Královéhradeckého kraje 
xxx – CoSystem 
xxx – CoSystem 
xxx – CoSystem 
xxx – Oredo, s.r.o. 
xxx – České dráhy 
xxx – České dráhy 
xxx – ČVUT Praha 
xxx – SÚS KHK 
xxx – SÚS KHK 
 
 
 
Hlasování: 
         Pro  -    7 
         Proti  -    0 
         Zdržel se -    0 
 
 
 
K bodu 2 
Volba ověřovatele zápisu  
 
 
Návrh – za ověřovatele zápisu předseda výboru navrhl ing. Vladimíra Záleského. 
               (Vlastimil Dlab, předseda výboru) 
 
 
 
 Hlasování: 
         Pro  -    7 
         Proti  -    0 
         Zdržel se -    0 
 
 

 
 

K bodu 3 
Analýza činnosti společnosti OREDO,s.r.o. /VŠ dopravní/  
 
Návrh – Analýza činnosti společnosti OREDO,s.r.o.       /xxx - Fakulta dopravní, ČVUT v Praze/ 
 
Zástupce ČVUT seznámil přítomné s jejich analýzou společnosti OREDO, s.r.o.  Analýza 
vyzdvihla přínosy optimalizace a integrace v dopravním systému. Nastínila také rezervy Oreda, 
ve vztahu k dopravcům (motivace bonus-malus). 
 
 Hlasování: 
         Pro  -    9 
         Proti  -    0 
         Zdržel se -    0 
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 USNESENÍ 3/15/2009/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. b e r e   n a   v ě d o m í  
  analýzu činnosti společnosti OREDO, s r.o., kterou vytvořila -  Fakulta dopravní, 

ČVUT v Praze. 
 
 
K bodu 4 
Analýza stavu fungování SÚS KHK  
 
Návrh – Analýza stavu fungování SÚS KHK – (zástupci společnosti CoSystem : xxx) 
 
Zástupci společnosti CoSystem seznámili členy dopravního výboru s jejich analýzou stavu 
fungování SÚS KHK. Analýzu přikládám v příloze. 
 
 Hlasování: 
         Pro  -      8 
         Proti  -      0 
         Zdržel se -      0 
 
 USNESENÍ 3/16/2009/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. b e r e   n a   v ě d o m í  
  analýzu SÚS Královéhradeckého kraje vytvořenou společností CoSystem s tím, 

že se výbor výsledky této analýzy bude dále zabývat.  
 
 
K bodu 5 
Obnova vozidlového parku na železnici  
 
Návrh – Obnova vozidlového parku na železnici / zástupci ČD - xxx/  
 
Zástupci Českých drah informovali členy dopravního výboru o možnosti modernizace 
regionálních kolejových vozidel s podporou ROP na páteřních tratích železnice v našem kraji. 
 
 
 Hlasování: 
         Pro  -    8 
         Proti  -    0 
         Zdržel se -    0  
 
 USNESENÍ 3/17/2009/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. s e   s e z n á m i l  
  s obnovou vozového parku na páteřních tratích železnice v našem kraji: 

- (Chlumec n./C.) – Hradec Králové hl.n. – Choceň  
-  Jaroměř – Hradec Králové hl.n. – Pardubice hl.n.  
 
Výbor pro dopravu doporučuje Radě KHK podpořit žádost Českých drah o 
dotaci v rámci ROP na nákup kolejových vozidel. 
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K bodu 6 
Interaktivní plán dopravy  
 
Návrh – Interaktivní plán dopravy 
 
xxx přednesl členům dopravního výboru prezentaci interaktivního pránu dopravy. Ing. Záleský 
doporučil projednat interaktivní plán dopravy i v ostatních výborech kraje (především - výboru 
pro regionální rozvoj a cestovní ruch). 
 
 Hlasování: 
         Pro  -    8 
         Proti  -    0 
         Zdržel se -    0 
 
 USNESENÍ 3/18/2009/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. b e r e   n a   v ě d o m í  
  prezentaci interaktivního plánu dopravy. Výbor doporučuje Radě KHK, tento 

projekt projednat v ostatních výborech KHK. Dopravní výbor dále Radě KHK 
doporučuje hledat cestu podpory tohoto projektu z ROP. 

 
 
K bodu 7 
Projednání variant a způsobu financování příhraniční drážní dopravy Trutnov – Královec 
– Polsko  
 
Návrh– přesunout bod č.7 „Projednání variant a způsobu financování příhraniční drážní dopravy 
Trutnov – Královec – Polsko“ na 4. jednání dopravního výboru (z časových důvodů)  
 
 
 
 Hlasování: 
         Pro  -    8 
         Proti  -    0 
         Zdržel se -    0 
 
 K bodu 8 
Různé  
 
V bodě různě byl prezentován systém kontroly činností vozidel společnosti SÚS KHK pomocí 
GPS  a  vyhodnocení zimní údržby v letošním roce. Systémem GPS je vybavena většina aut 
zimní údržby (cca 90 %), systémem GPS zbývá ještě osadit některá technologická vozidla          
a osobní vozidla. GPS mají i některá dodavatelská vozidla. Prezentaci přednesli xxx ze 
společnosti SÚS KHK.  
 
 
Dále v bodě různé informoval ing. Záleský a ing. Chaloupka o objížďce II/303 Hronov – 
Žabokrky. 
 
 
 
Návrh – Seznámení s objížďkou II/303 Hronov - Žabokrky 
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 Hlasování: 
         Pro  -    8 
         Proti  -    0 
         Zdržel se -    0 
 
 USNESENÍ 3/19/2009/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. s e   s e z n á m i l  
  se situací na objížďce II/303 Hronov - Žabokrky a zároveň výbor ukládá V. 

Dlabovi a J. Ješinovi jednat se starostou Vysoké Srbské a města Hronova
o možnosti průjezdu po komunikacích, které jsou v jejich vlastnictví. 

 
 
 
 
Závěr 
 

Předseda poděkoval členům výboru pro dopravu za  účast na jednání výboru a v 13:45  
jednání ukončil.  

  
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
Zapsala: Ing. Iva Gracíková 

……………………………………….. 
předseda výboru  

…………………………………………. 
ověřovatel zápisu 


